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PROTOKOLL NR 3, FÖRT VID NORA BRIDGEKLUBBS 

STYRELSEMÖTE MÅNDAG 11 JUNI 2018, IOGT-LOKALEN, NORA 

Närvarande: Ylwa Källqvist-Liw, Bengt Johansson, Britt-Marie Forsberg från och med §39  Ro-
ger Thynell, Rune Olsson och Irene Håberger.  
 

32. Mötet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet. 
 

33. Dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 

34. Val av justerare 
Till justerare, att jämte ordförande justera dagens protokoll valdes Bengt Jo-
hansson. 
 

35. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

36. Ekonomi 
Bergslagens sparbank: 74 352,59 kr. Ruterkontot: 884, 00 kr.  
Handkassan: 1 922, 00 kr.   
 

37. Inkomna skrivelser och övriga rapporter 
Bridgeförbundet anordnade en Rekryteringskonferens från fredag eftermid-
dag till söndag lunch 4 – 5 maj i Örebro. Ylwa och Irene deltog, Nora BK var 
enda klubben från distriktet som var representerad. Dokumentation från kur-
sen finns. 
 
Förbundets nya utbildningsmaterial Mini Bridge presenterades på Rekryte-
ringskonferensen. Vi fick även prova på att spela enligt den nya metoden. 
 
Bridgeförbundet kommer att utlysa en rekryteringstävlan bland klubbarna. 
 
Den 26 maj hade Örebrodistriktet en konferens för klubbarna i distriktet. Det 
var Ylwa och Karl-Gustav L som representerade klubben. Bland annat förde-
lades 2018 års Silvertävlingar. Nora kommer att få anordna Långfredagsbaro-
metern.  
 
Vidare framfördes önskemål om att flera klubbar i distriktet ska anordna DM-
kvalificeringstävlingar. Eftersom klubbens kostnad för en DM-kvalificerings-
tävling är förhöjda får klubbarna ta ut en högre bordsavgift. 
 



Protokoll fört vid Nora Bridgeklubbs styrelsemöte 2018-06-11    2 (3) 

Kommunen inbjöd alla föreningar att komma till Martinvallen och ta det som 
kan komma till användning. Allt från stolar, bord, kaffebryggare, grytor, tallri-
kar, bestick med mera fanns att få. Först till kvarn gällde. Det var Ylwa med 
buss, Anne-Marie, Åsa, Harriet och Eva samt Kjell och Agneta med bil och släp 
som tog vad de kunde komma över. Tack vare Kjell och Agneta har vi fått 
låna ett förråd i Husby.  
 
Från kommunen har vi tidigare fått ett antal stolar. 

 
38. Lokal och flytt 

Troligen får vi nycklar till nya lokalen denna vecka. Så fort vi får tillgång ska sto-
larna flyttas från Ylwa och därefter det vi har på golfklubben. Tredje flyttlasset 
går från Husby. Irene får ringa in bärhjälp till de olika flyttarna. 
 
Vi har tingat 7 nycklar. Vi ska be om en nyckel via garaget också. Dörren till 
kontoret lämnar Bågskyttarna men låset tar de med. Roger tror att han har ett 
lås som kan passa. Fem nycklar behövs. 
 
Dörren från korridor till kontor bör plomberas på något sätt. Ylwa tror att Lasse 
kan fixa det.  
 
Belysningen ska också ses över. Extra belysning kommer att behövas. Dick till-
frågas om han kan ansvara för inköp och montering. 
 
Lions vill hyra lokalen en kväll per månad. De vill också ha möjlighet att hyra 
en förrådsdel för förvaring av luciakläder mm. Ett pris på 300 kr har diskuterats. 
 

39. Försäkring 
Ylwa har frågat andra klubbar och ingen tycks ha någon försäkring. I offerten 
vi fått och som redan har förfallit kan vi se att värdehandlingar ska förvaras i 
låst värdeskåp för att full ersättning. I övrigt endast 20 % av basbeloppet. Irene 
föreslår att flera bolag tillfrågas. 
 

40. Rekrytering, Utbildning, grundkurs och fortsättning 
Eva är tillfrågad men hon har inte svarat. Åsa har lovat att ställa upp som bi-
trädande kursledare. 
 
Fortsättningskurs med Gunnar Göthberg planeras till hösten. 
 
I och med att vi nu kommer att ha egen lokal har vi möjlighet att ta emot sko-
lelever. Vi ska också försöka hitta bridgespelare bland våra nya medborgare, 
kanske via SFI. 
 
Det blev ingen Bridgeinformation på Föreningarnas dag. Det är ett återkom-
mande evenemang, nästa år ska vi försöka delta. Man ska vara minst 7 per-
soner. Där 4 spelar bridge. Ett bord där besökare får prova på tillsammans 
med en handledare samt 2 personer som informerar för övrigt. 
 

41. Övriga frågor 
Ylwa har funderingar om vi ska höja spelavgiften till 50 kr. Diskuteras om det är 
en fråga för styrelsen eller årsmötet. Kassören föreslår att vi avvaktar tillsvidare. 
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Roger efterlyser medelpriset som vi beslutade om. Vi börjar med det till hösten. 
 
Den 2 juli kommer festkommittén att bjuda på cider och något till. 

 
42. Nästa möte 

Nästa möte blir den 10 september kl 17. 
 

43. Mötet avslutas 
Ordförande tackade och avslutade mötet.  
 
 
 
 
 
 

Vid protokollet  Justeras 
 
 
 
 
 

Irene Håberger  Ylwa Källqvist-Liw Bengt Johansson 
Sekreterare   Ordförande  Justerare 

 
 
 


